



Referat af bestyrelsesmøde i RPF

Tid: 08.04.2021 kl. 18.30

Sted: Virtuelt

Deltagere: Bestyrelse, sportschef og Flemming Berg under pkt. 3, ref. Claus

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsordenen
 - Godkendt.
2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 11.02.2021
 - Godkendt.
3. Fordele og ulemper ved ungdomslicens og samarbejde med andre klubber
 - Flemming Berg deltog og gennemgik på PP-show fordele og ulemper ved forskellige former for eventuelt samarbejde. PP-showet blev efterfølgende mailet til mødedeltagerne. Flemming vurderede, at RPF har en realistisk størrelse til at søge licensen. Gennemgangen blev efterfulgt af uddybende spørgsmål og diskussion, som mandede ud i følgende beslutninger:
 - Vi går solo i licensansøgningsarbejdet
 - Vi holder dørene åbne for eventuelle samarbejdspartnere
 - Vi inviterer omkringliggende klubber med pigespillere til samarbejde.
4. Sportschefen gør status efter de første 4 måneder i klubben
 - Status herunder på trænere og spillere
 - Hvad kan vi evt. gøre anderledes for at udvikle bredde og elite?
 - Konklusion på statusen blev, **at** vi vil tilstræbe en fælles sponsorpolitik for talentarbejdet, **at** vi vil holde egne trænerkurser og tilbyde evt. overskydende pladser til samarbejds klubber, **at** RPF er i "år nul" og vil udvikle klubben i h.t. licensplanen, **at** vi skal sikre "velkomstpakker" til nye trænere.
5. Regnskab 2020
 - Lars gennemgik i store træk det reviderede regnskab, som med et overskud på 107.000 kr. svarede til det forventede. Overskuddet overføres til egenkapitalen og investeres de kommende år i udvikling af klubben.
6. Status på projekt nyt klubhus



- Dan orienterede om status på projektet herunder om det aktuelle arbejde med udvikling af selve huset sammen med Himmelev Gymnasium, hvor Vive deltager sammen med ungrænere. Claus orienterede om, at naboidrætsklubberne vil blive inviteret til møde om projektet i juni måned. Dan forventer en tidshorisont på 2-3 år.
7. Internt C-trænerkursus
- Brian oplyste, at DBU først vil kunne stille med instruktører efter sommerferien. Brian planlægger at gennemføre interne kurser, hvor han selv vil undervise.
8. Baneadministrationssystem
- Rasmus Nielsen, U9 har meldt sig som tovholder på banefordeling og kontakt til HVB.
9. Pigeraketten maj 2021
- Fyres af d. 10.05. kl. 15.30-18.00 og informations- og markedsføringsmateriale er undervejs til Ann. Claus assisterer Ann ved arrangementet.
10. Status på Roskilde Festival
- Vive orienterede om, at festivalledelsen arbejder på at gennemføre den, og at vi forventes at kunne finde de nødvendige ca. 45 frivillige.
11. Generalforsamling i 2021
- Tid og sted
 - 20.05.2021 kl. 18.30 enten i klubhuset eller virtuelt. Det kan ikke udskydes mere.
 - Bidrag til beretningen
 - Sendes til Claus.
12. Næste bestyrelsesmøde
- 19.04.2021 kl. 20.00, hvor hovedemnet vil være, hvad vi kan tilbyde mulige samarbejdsklubber. Claus undersøger forinden, hvilke DBU-klubber der er inden for en rimelig afstand fra RPF.
 - Beslutning om deltagere i licensrådgivningsmødet i juni, jf. tidligere udsendt mail.
13. Eventuelt
- Søren er i færd med at indhente oplysninger fra holdene og opdatere hjemmesiden.
 - Vive er i kontakt med underviser på sociale medier om muligt samarbejde med elever.
 - Brian har brug for digitalisering af blandt andet spillerudviklingsplaner i Onedrive, så de er tilgængelige på banen. Søren sørger for klub-Onedrive og Lars indkøber PC til Brian.



CM/09.04.2021